
SKUPŠČINA KOMUNALNE SKUPNOSTl LJUBLJANSKIH OBČIN

Program letos v celoti ne bo uresničen
Delegati skupsčine komunalnih skupnosti Ijubljanskih občin so se

konec uktobra zbrali na 7. seji, da bi pregledali delo devetih mesccev
letošnjega leta, ubenem pa sprejeli pumemben dukument — predlog
srednjeročnega plana te skupnosli za obdobje 1986—1990. Glasovali
su tudi za pnivilnik, po katcrem naj bi določali vrstni red in poguje za
izvajanje planov krajevnih skupnosti Ijubljanskjh ubčin, ki so vklju-
čeni v planske dokumente te skupnosti. Ta pravilnik je bil sprejet sku-
paj z nckaterimi amandmaji k posameznim členom. Pogovarjali pa so
se tudi o usnutku plana za prihudnje leto.

Že uvodoma je predsednik
skupščine Sašo Skuij nanizal
nekaj podatkov. iz kate.ih je
mogoče razbrati. zakaj delo
skupnosti ne poteka tako. kot je
hilo načrtovano. Še vedno sa-
moupravnega sporazuma o te-
meljih planov ni podpisalo. 14
krajevnih skupnosti. 5 pa jih ni
podpisalo niti sponjzuma o usta-
novitvi komunalne skupnosti
Ijubljanskih občii>(KSLO). Pro-
gram skupnosti pa je seveda se-
stavljen na predvidevanju. da bo
vsakdo poravnal svoje obvezno-
sti. V vseh krajevnih skupnostih
se še niso dogovorili niti tega.
kam kakšno vprjšanje. ali pri-
pomba sodi. Takose pogostok rat

dogaja, da KS še vedno prccej
zadev s komunalnega področja
pošiljaj.o na zbore KS. ne pa na
komunalno skupnost.

Pri uresničevanju lctošnjega
načrta KSLO je kar preccj težav.
največ pri individualnih komu-
nalnih storitvah (predvsem po-
kopuliška dejavnost in javna hi-
giena). Na tem področju bododo
konca leta urcsničili lc približno
60 ixlstutkuv načrtovanih nalog.
V razpravi o poročilu se je ogla-
silo nekaj delegatov, predvsem o
visokih ptidražitvah odvažanja
smeli in komunalnih tKlpadkov
ternujemninegrobov. o neuskla-
jenem delu nekaterih izvajalcev,
zaradi česar pride na primer do

ponovneea prekopavanja ceste
itd.

Delegati KSLO so sprejeli
predlog srednjertKnL-ga plana, ki
je oblikovan na oceni denarnih
sredstev. poudarili pa so. da
botio letni programi morali upoš-
tevati dcjansko stanje. V sred-
njeročni plan so vključene tudi
naloge IV. samoprispevka, ki
imajo prednost pred vsemi dru-
gimi. Ker sc bo komunalna de-
javnost razširila. so sklenili po-
slati mcstni skupščini pobudo za
uveljavitev dinlatnega prispevka
za vzdrževanje objektov in na-
prav skupne rabe v višini 0,567
odstotka od bruto osebnih do-
hodkov. Delegati so na srednje-
ročni plan imeli še nekaj pri-
pomb in dopolnil, ki jih bo
skupščina SKLO ob prvem reba-
lansu in pripravi letnih planov
strokovno pregledala in ugotav-
Ijala nujnost njihove realizacije.
Sicer pa je predstavnik KSLO
pozval, naj bi v prihodnje v po-
stopku usklajevanja zbrali vse
pripombe in dopolnila, ker so ob
sprejemanju predloga mogoči le
še amandmaji.

Tudi dclcgat i/. Črnuč, ki je v
imcnu štirih krajevnih skupnosti
s tega območja zahteval, da se v
srednjeročni plan zapiše tudi
gradnja pločnika ob Titovi cesti v.
Crnučah, ni žel razumevanja. O(J.
takrat namreč, kosoTitovo cesto.
zaradi obvoznice vzdignili za 12.
centimetrov, je ostala brez ploč-.,
nika. Minilo je že sedem let, sta-;
nje pa se rii še prav nič spremeni«-!
lo.

»Takodaleč smo prišli,« ježe
kar obupano povedal delegat,''
»da zdaj po vseh teh letih priza-1'
devanja, naš probiem sploh ni
več nikjer zapisan. Ne vemo,'
kam naj se še obmemo, naši'
otroci pa ob tej cesti vsak dan
hodijo v šolo.« Od sisa za ceste so
dobili odgovor, da za to ni pristO" >-
jen. Predstavnik komunaloe
skupnosti pa je menil, da je ne*-1'
mogoče pričakovati. da bo zdaj
ta sis gradnjo pločnika vključil V1

svoj program, saj» je obveznostf
do cest in semaforjev prevzel šele
marca letos. Tako na hitro nC
morejo popravljati neodgovor^
nosti drugih.

D. J.


